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Temerin je stekao veliku popularnost organizacijom različitih manifestacija, ali svakako najveća i
najposećenija od njih je Bean festival-Temerinska pasuljijada, koja svake godine iznova u ovoj
mali gradić kraj Novog Sada dovede na hiljade znatiželjnika.      

  

Svi su izgledi da će tako biti i ove godine, pogotovo ako se ima u viodu činjenica da su se sve
strukture u opštini Temrin aktivno uključile u pripremu festivala. O predstojećem događanju i
aktivnostima na razvoju manifestacija kao i drugih potencijala, razgovarali smo sa
predsednikom opštine Temerin Andrašom Gustonjem, koji kaže:

  

-Temerinska pasuljijada spada u mlađe manifestacije, ali je za kratko vreme izrasla u veliki
događaj, koji je postao svojevrsni brend našeg grada. Imamo mi i drugih festivala, poput
Januarskog festivala vina, Festivala ludaje u oktobru, kao i još bezmalo tridesetak manje
posećenih, ali za nas značajnih manifestacije. Očigledno da smo najviše uspeli sa Bean
festivalom koji okupi učesnike iz dvanaest zemalja i to ne samo iz susednih zemalja, jer ih toliko
i nemamo, pa tako mogu da kažem da smo se svrstali u red evropskih manifestacija.

  

Nekoliko godina pratim ovu manifestaciju koja je jako dobro organizovana, posećena, ali
i poznata po tome da nikada nema nikakavih problema vezanih za međunacionalne
odnose?

  

-Nema, jer snaga tih manifestacija je, između ostalog, u tome da pokazuje snagu i slogu naroda
ovoga kraja. Iza organizacije tih manifestacija ne stoji ni jedna stranka, nego udruženja
građana, koja imaju punu podršku lokalne samoprave i institucija koje spadaju pod lokalnu
upravu.

  

Pošto se manifestacija širi, šta bi trebalo uraditi u budućnosti ili edukovati ljude da sve
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bude još komotnije, da se u Temerinu boravi ne samo jedan, već sve tri dana trajanja
manifestacije, kako bi Temerin pokazao i neke svoje druge kvalitete?

  

-Slažem se, ali to je mnogo složenija priča. Te manifestacije, bez obzira koliko su značajne
svaka po na osob, ovde, nažalost, zbog relativno malih smeštajnih kapaciteta,
 (KONAK, restoran sa prenoćištem u Bačkom Jarku, Novosadska 1b, 021/847-943; KORZO,
Temerin, Novosadska 332, 021/843-795; 
Čarda sa prenoćištem 
BOR
, Sirig, Međunarodni put bb, 021/ 849-738, 064/129-55-11 i 
TRI ŠEŠIRA, Restoran sa prenoćištem u Temerinu,
Narodnog fronta 189, 021/844-906
),
ne mogu dovesti veći broj ljudi da duže ostane u našem kraju. Treba uraditi uraditi mnogo toga
da se smeštajni kapaciteti povećaju, što je jedna od inicijativa i aktivnosti Turističke organizacije
Temerin, koja je započela kategorizaciju u privatnom smeštaju, ali to ide dosta sporo, pa je naš
cilj da ove godine uradimo šta možemo, tj. povežemo otvaranje našeg termalnog bazena sa
otvaranjem Temerinske pauljijade.

  

Temerin je od davnina poznat po tom tzv. lekovitom bazenu, bazenu sa čudesnom
termalnom vodom. Da li se stvari menjaju na bolje, kada je termalni bazen u pitanju?

  

-Temerinska termalna voda nije na pravi način iskorišćena. Činimo sve da tu napravimo neki
pomak, ali sredstva kojima raspolažemo su minorna, tako da ne možemo sve odjednom uraditi,
moramo da idemo korak po korak. Ta voda se koristi preko 100 godina. Sada je otvoren IPA
projekat za 3-4 okruga i mi pokušavamo da sa partnerima iz Mađarske dođemo do sredstava za
studiju izvodljivosti kako bi na najpametniji
 način iskoristili tu lekovitu vodu. U međuvremenu su otvoreni akvaparkovi u Bačkom Petrovcu,
 Bečeju i ja im želim da u tome uspeju, da svom mesta dodaju novu šansu za dalji razvoj.
Nadam se da ćemo i mi u skorijoj buduućnosti, moći da bolje iskoristimo potencijale koje nam je
priroda podarila. Banje su svojevrsna šansa za razvoj turizma, što najbolje govori primer
Mađarske koja ima 300 banja i značajan priliv finansijskih sredstava od banjskuih usluga. No,
naš termalni bazen koji se nalazi u sklopu kompleksa bazena pod ingerencijom JKP Temerin, je
tokom leta jako dobro posećen i što je još važnije, lekari ovu geotermalnu vodu temperature 36
C preporučuju mnogima za lečenje raznih bolesti.

  

Šta Temerin danas može da ponudi turistima koji dođu u vaš grad?
-Pored manifestacija, sportskih terena, kompleksa bazena, šetnje i uživanja u starom
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uređenom parku (iz 1796. godine) koji se prostire na 20 jutara sa bogatom florom i faunom
(uočeno je 70 vrsta ptica), te ZOO vrta sa mnogobrojnim vrstama ptica i sisara, možemo da se
pohvalimo i ponudama za lovce i ribolovce. Naš adut je Jegrička, park prirode smešten na
1114,81 hektara, koji je 2005. godine proglašen za međunarodno značajno područje za ptice
(IBA), kao i za biljke (IPA) i kanditat je za upis na listu Ramsarskih područja, se prisustvom 80
vrsta vodenih i močvarnnih biljaka.
 Pored Jegričke je locirano 4-5 salaša (u temerinskoj opštini ima desetak restorana i kafe
barova), a taj bi broj trebalo povećati. Salaš i Vinska kuća Vindulo je naše mesto za ponos, jer
uz pitominu temerinskog atara, nudi i prelepa vina. Ako se obnovi stara čarda, a na dobrom
smo putu da to uradimo, kao i info punkt na Jegrički, tu već, u prečniku od jednog kilometra
imamo lepu ponudu za turiste. Samo, treba to neko na pravi način da poveže. Taj neko bi
trebala da bude opština, ali u ovom mandatu opština to nije uspela na pravi način da
odradi-iskren je bio Adraš Gustonj.
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